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Interpelacja nr 568

Interpelacja w sprawie drogi ekspresowej S10

Panie Ministrze,

Podczas posiedzenia Sejmu w dniu 16 grudnia 2015 roku podsekretarz stanu w ministerstwie 
infrastruktury Jerzy Szmit poinformował, że przyjęty 8 września 2015 roku, przez Radę 
Ministrów, Program Budowy Dróg Krajowych na lata 2014-2023, będzie musiał zostać 
zaktualizowany, z uwagi na niezabezpieczone finansowanie wszystkich inwestycji. Minister 
Szmit wyraził również pogląd, że priorytetem dla nowego rządu będzie obszar Polski 
wschodniej oraz północno-zachodniej.

 W związku z powyższym pragniemy zapytać Pana Ministra o ważną dla Szczecina, Piły i 
Bydgoszczy inwestycję, jaką jest planowana droga ekspresowa S-10.

1. W jakim terminie możemy spodziewać się realizacji budowy drogi ekspresowej S-10 na 
odcinku od autostrady A-6 (Szczecin) do Piły?

2. W jakim terminie możemy spodziewać się realizacji budowy drogi ekspresowej S-10 na 
odcinku Piła – Bydgoszcz?

1. W jakim terminie możemy spodziewać się realizacji budowy drogi ekspresowej S-10 na 
odcinku Węzeł Stryszek (Bydgoszcz) – Węzeł Czerniewice (Toruń)?


